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Abstract (en)
[origin: US2021012994A1] An annular cathode for a vacuum tube includes a central cylindrical support whose axis is that of the cathode; an outer
peripheral electron emitter with annular section whose axis is that of the cathode, extending over the outer perimeter of the cathode; and a folded
skirt, secured at an inner end to the central support, and secured, at its outer end, to a plurality of lugs; each lug being disposed in series with the
folded skirt, and secured with the folded skirt and with the inner surface of the electron emitter.

Abstract (fr)
L'invention porte sur une cathode annulaire pour tube électronique, comprenant :- un support central (7) cylindrique d'axe celui de la cathode ;-
un émetteur d'électrons (6) périphérique extérieur à section annulaire d'axe celui de la cathode, s'étendant sur le pourtour externe de la cathode ;
et- une jupe repliée (4), solidaire en une extrémité interne au support central (7), et solidaire, en son extrémité externe, à une pluralité de pattes
(5) ;- chaque patte (5) étant disposée en série avec la jupe repliée (4), et solidaire avec la jupe repliée (4) et avec la surface interne de l'émetteur
d'électrons (6).
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